
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 353 

 

На 11 април 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева, Елка Стоянова,  

   Красимир Ципов 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева,  Емил Войнов,  

   Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Силвия  

   Стойчева, Димитър Димитров и   Гергана  

   Стоянова 

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладва: Ерхан Чаушев. 

5. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева. 
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ОТСЪСТВАТ: Севинч Солакова, Георги Баханов, Цветанка 

Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 14,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Комисията. 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Солакова, 

Баханов и Георгиева. 

Във връзка с отсъствието на госпожа Солакова определям 

господин Димитров – заместник-председател на Централната 

избирателна комисия, да подписва решенията и документацията на 

ЦИК за времето на отсъствието на госпожа Солакова. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК с 

докладчик госпожа Стоянова. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева, госпожа Стоянова, господин Ципов 

3. Доклади по административни преписки с докладчици 

госпожа Матева, господин Войнов, госпожа Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова и госпожа Стойчева. 

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчик господин Чаушев. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Моля да включим нова точка: 

Медийни пакети, както и да ме включите в точка втора: Доклади по 

дела, жалби и сигнали. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Като последна 

точка – пета. 

Други колеги? Няма. 

Моля, режим на гласуване на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Заповядайте, госпожо Стоянова в точка първа. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

искане с вх. № МИ-15-58/10.04.2023 г., саморъчно подписано, 

получено по пощата, от Костадинка Кърджиева за освобождаването 

й като член на ОИК – Разлог, поради лични причини, поради което 

ви докладвам проект на решение в моя папка от днешна дата, с което 

на основание чл. 57, ал. 2, т. 1 от Изборния кодекс да вземем 

решение, като постановим, че се освобождава като член на ОИК – 

Разлог, област Благоевград Костадинка Кърджиева и се анулира 

издаденото й удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Моля с вдигане на ръка да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 1910-МИ/11.04.2023 г. 
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, моля да гласуваме и 

изпращане на писмо до упълномощените представители на коалиция 

„Обединени патриоти“ във връзка с необходимостта от предложение 

за попълване състава на ОИК – Разлог, на мястото на току-що 

освободения член на комисията – да бъде направено предложение за 

попълването й с нов член. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте в тази точка. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам Решение 

№ 3635/05.04.2023 г. на Върховен административен съд по адм. дело 

№ 3390/2023 г., образувано по жалба на министъра на регионалното 

развитие и благоустройството против Решение № 1866-

НС/31.03.2023 г. на ЦИК в частта му по т. 8. 

С това решение е отменено решението на Централната 

избирателна комисия № 1866-НС/30.03.2023 г. в частта му по т. 8.  

В следващите дни трябва да обсъдим и да вземем решение за 

промяна на това решение, с което т. 8 е отменена. 

Докладвам ви отново писмо от Конституционния съд на 

Република България с вх. № НС-08-55/16.03.2023 г. Обсъдихме го 

няколко пъти на работна група. С това решение ни се изпраща 

определение, с което е допуснато разглеждане по същество на 

искане на 73 народни представители от Четиридесет и осмото 

Народно събрание за установяване на противоконституционност на 

посочените в определението разпоредби на Изборния кодекс. 
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Конституирана е Централната избирателна комисия и й е 

дадена възможност да изрази становище до 30 дневен срок. 

Колеги, след обсъждането в работна група, ви предлагам да 

вземем решение ЦИК да не изразява становище. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви призовка по адм. 

дело № 195/2023 г. на Административен съд – Добрич, с която се 

уведомява Централната избирателна комисия, че следва да се яви на 

31 май 2023 г. от 10,00 ч. в открито съдебно заседание по делото и 

ни се изпраща Разпореждане № 523 от 5 април по същото дело, с 

което се призовават страните и се правят разпореждания по делото, 

като ни се връчва и препис от исковата молба за изразяване на 

становище. 

Колеги, моля да се запознаете с исковата молба и с 

приложенията към нея. Това е искова молба, подадена от        К.      

К., чийто правомощия като общински съветник в Общински съвет 

Каварна са прекратени от ОИК – Каварна.  

Решението на ОИК е отменено от Административен съд – 

Добрич. Решението на Административен съд – Добрич, е потвърдено 

от Върховния административен съд, като е влязло в сила на 13 юли 

2022 г. и въпреки това ОИК – Каварна, и до момента, независимо от 

решението на Административен съд – Добрич, и решението на 

Върховния административен съд, не е изпълнила тези решения. 

По мои спомени, колегата Стоянова ще ме допълни, мисля, че 

два пъти Централната избирателна комисия изпраща писма с 

указание на ОИК – Каварна, как следва да процедира в случая. Тези 

указания не са изпълнени от ОИК – Каварна, и в момента е 
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образувана искова молба, като цената на иска е 11 820,00 лв. – това 

представлява възнаграждението на общински съветник за периода. 

Претендират се и обезщетения за неимуществени, за имуществени 

вреди и за размера на неполученото възнаграждение – 5 720 лв. 

Описани са подробно в исковата молба. 

С оглед практиката на съдилищата до момента в такива 

случаи и с оглед обстоятелството, че Централната избирателна 

комисия за пореден път е ответник по подобно дело вследствие на 

неправомерни действия на Общинска избирателна комисия, 

предлагам да обмислим въпроса да се установи нарушение на 

Изборния кодекс и да се съставят актове, съответно да се издадат 

наказателни постановления по отношение на онези членове на ОИК 

– Каварна, които не изпълняват съдебни решения, както и 

указанията на Централната избирателна комисия, защото, ми се 

струва, че тази практика най-накрая трябва да бъде прекратена.  

В момента докладвам призовката и исковата молба за 

запознаване. Ще я предоставя на юристите за изготвяне на отговор и 

предлагам в следващите заседания да обсъдим предложението ми да 

се установи нарушение на членовете на ОИК – Каварна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в моята папка има проект по 

жалба с вх. № НС-15-235 по повод сигнал, подаден в РИК – Русе. 

Сигналът няма как да обоснове правна възможност на лицето да 

подава такива жалби, но за да бъде приключена преписката, ви 

предлагам проект на решение с проектен номер 1893.  

Предвид обстоятелството, че сигналът касае правомощия на 

комисията във връзка с административнонаказателно производство, 

сигналоподателят не е сред кръга на лицата, които могат да оспорват 

действията на комисията по отношение на 

административнонаказателното производство, включително няма и 

право да обжалва отказ д се започне такова. 
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Моля да се запознаете с проекта на решение и ако нямате 

допълнения, бележки или коментар, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване на така представения проект. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 1911/11.04.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви, първо, вх. № 

НС-10-92/10.04.2023 г. – постъпила жалба от ПП „Възраждане“, 

представлявана от             К.                 К. чрез упълномощен 

представител срещу Решение № 184-НС/06.04.2023 г. на РИК в 

Деветнадесети изборен район – Русенски. 

Жалбоподателите считат, че Решение № 184/06.04.2023 г., с 

което е взето решение да оставим без уважение жалба с вх. № 

380/05.04.2023 г. на РИК – Русе, е немотивирано и 

незаконосъобразно, тъй като е трябвало да установи извършено 

нарушение и да предприеме действия за установяване на 

нарушителя, включително чрез сезиране на Министерството на 

вътрешните работи. 

Жалбоподателите настояват Централната избирателна 

комисия да отмени Решение № 184/06.04.2023 г. на РИК – Русе, като 

незаконосъобразно и да даде съответните указания да бъде 

установено нарушението. 

Колеги, предлагам ви следната мотивна част: Централната 

избирателна комисия намира жалбата за допустима, подадена в срок, 

от лице с правен интерес срещу подлежащ на обжалване акт на РИК 

в Деветнадесети изборен район – Русенски, и разгледана по 

същество за недоказана и неоснователна.  
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Централната избирателна комисия намира, че в жалбата 

липсват конкретни твърдения, както и доказателства относно 

евентуалната дата, място на извършване, извършителя на 

нарушението, както и подробна фактическа обстановка, при която е 

извършено нарушението. С оглед на това са правилни мотивите на 

РИК – Русе, че от снимковия материал не може да се установи 

датата на твърдяното нарушение, както и неговите евентуални 

извършители. 

От обективна страна комисията смята, че не е възможно РИК 

да извърши непосредствена проверка на място за предизборна 

агитация, доколкото сигналът е подаден повече от седмица след 

твърдяното нарушение, периодът на предизборната кампания е 

приключил и агитационните материали подлежат на премахване 

съгласно разпоредбата на чл. 186от Изборния кодекс. 

С оглед на това ви предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Потвърждава Решение № 184/06.04.2023 г. на Районна 

избирателна комисия в Деветнадесети изборен район – Русенски. 

Решението подлежи на обжалване пред Административен съд 

– Русе, чрез РИК в Деветнадесети изборен район – Русенски, в 

тридневен срок от обявяването на настоящото решение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВ: Колеги, по проекта 

на решение имате ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 1912-НС/11.04.2023 г. 

Определям госпожа Матева да води заседанието за малко. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № НС-10-92-1 

отново жалба от ПП „Възраждане“, представлявана от Костадин 

Костадинов чрез упълномощен представител           М.           Д. 
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срещу Решение № 185/06.04.2023 г. на РИК в Деветнадесети изборен 

район – Русенски.  

Със съответното решение е оставила без разглеждане жалба 

със съответен входящ номер, в която се твърди, че на 27 март 2023 г. 

ПП „Възраждане“ са подали три жалби със съответните входящи 

номера в РИК – Русе, като всичките жалби са подадени съгласно 

дадените с решение на ЦИК указания по реда на Закона за 

административните нарушения и наказания.  

Жалбоподателят настоява ЦИК да отмени Решение № 185-

НС/06.04.2023 г. на РИК – Русе, като незаконосъобразно, както и 

Комисията да упражни правомощията си по реда на чл. 495 от 

Изборния кодекс, ако се установят извършителите на тези 

административни нарушения. 

Централната избирателна комисия намира жалбата за 

допустима, подадена в срок от лице с правен интерес срещу 

подлежащ на обжалване акт на РИК в Деветнадесети изборен район 

– Русе, и разгледана по същество като недоказана и неоснователна 

поради следните съображения: Централната избирателна комисия 

смята, че са правилни мотивите в решението на РИК – Русе, а 

именно, че не могат да се установят евентуалните нарушители на 

посочените нарушения, поради което е невъзможно образуването на 

административнонаказателни производства, доколкото периодът на 

предизборната кампания е приключил и агитационните материали 

подлежат на премахване съгласно разпоредбата на чл. 186, ал. 3 от 

Изборния кодекс.  

С оглед на изложеното и съответните основания ви предлагам 

следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Потвърждава Решение № 185/06.04.2023 г. на РИК – Русе, 

като решението подлежи на обжалване в Административен съд – 

Русе, чрез РИК – Русе, в тридневен срок от обявяването му.“ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по проекта. Не виждам. 
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Моля да гласуваме така представения проект на решение. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 1913-НС/11.04.2023 г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-10-

92/2 от 10 април 2023 г. отново жалба от ПП „Възраждане“, 

представлявана от Костадин Костадинов, чрез упълномощен 

представител срещу решение № 186-НС/06.04.2023 г. на РИК в 

Деветнадесети изборен район – Русенски. 

С това свое решение РИК – Русе, отказва да образува 

административнонаказателно производство по повод подадена от 

жалбоподателите жалба със съответен входящ номер от 5 април 

поради липса на данни за извършено административнонаказателно 

нарушение, тъй като представеният материал не представлява 

предизборна агитация по смисъла на § 1, т. 17 от Допълнителните 

разпоредби на Изборния кодекс. 

Жалбоподателят настоява ЦИК да отмени това решение на 

РИК – Русе, като незаконосъобразно, да констатира извършено 

административно нарушение, както и да даде съответните указания 

на РИК – Русе. 

Предлагам ви следната мотивна част: Централната 

избирателна комисия намира жалбата за допустима, подадена в срок 

от лице с правен интерес, срещу подлежащ на обжалване акт, но 

мотивите на решението на РИК – Русе, са правилни, видно от 

доказателствения материал, че не може да бъде установено дали има 

извършено нарушение. 

Централната избирателна комисия намира, че липсват 

конкретни доказателства в подкрепа на твърденията в жалбата 

относно евентуалната дата, мястото на извършване и извършител на 

нарушението, както и подробна фактическа обстановка, при която е 

извършено. 
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С оглед на изложеното и съответните основания от Изборния 

кодекс предлагам на вниманието ви следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Потвърждава Решение № 186-НС/06.04.2023 г. на РИК в 

Деветнадесети изборен район – Русенски. 

Решението на РИК в Деветнадесети изборен район – 

Русенски, подлежи на обжалване пред Административен съд – Русе, 

в тридневен срок от обявяването му.“ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по така представения проект. Не виждам. 

Подлагам го на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

Решението е № 1914-НС/11.04.2023 г. 

Заповядайте за отрицателен вот, колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Считам, че жалбата е недопустима 

предвид многогодишната практика на съдилищата при подаден 

сигнал – произнасяне от съответния РИК. По-нататък 

сигналоподателят не може да продължава производството. 

Последно решение дори имахме и преди една седмица от 

Върховния административен съд. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, още едно предложение. 

Във връзка с току-що приетите решения предлагам да бъдат 

върнати и трите преписки по реда на приетите решения от 

Централната избирателна комисия на РИК в Деветнадесети изборен 

район – Русенски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения, или изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

 

Преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Докладвам ви докладна записка с вх. № ЦИК-09-

115/10.04.2023 г. – би трябвало да е в моя папка от днес, относно 

определяне на разходи за представителни цели за второто 

тримесечие. 

Колеги, размерът съобразно досегашната практика на 

Централната избирателна комисия и предвид обстоятелствата за 

2023 г., а именно, свързани с бюджета, се предлага да се одобри 

разход в размер на 7 500 лв. за второто тримесечие на годината до 

неговото изчерпване.  

Това са обичайните разходи, които в предходни години в 

годишен размер винаги са били до 30 хиляди лева. 

Предлагам да одобрим направеното предложение за второто 

тримесечие – да бъде одобрена сума в размер на 7 500 лв. 

Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Следващият ми доклад е по вх. № ЦИК-09-116 – докладна 

записка от 10 април от директора на дирекция „Администрация“ 

относно одобряване на извършени дейности по сключени 

граждански договори с външни сътрудници за подпомагане 

дейността на ЦИК при произвеждане на изборите на 2 април. 

Във връзка с наше решение по протокол от 4 март са 

сключени граждански договори с 8 сътрудници за подпомагане на 

дейности, свързани с произвеждане на изборите. До момента са 

одобрени отчетите на М.  И. и С.  Р. 
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Периодите за изпълнение на възложената работа за лица, на 

които следва да се изплащат суми, са както е посочено в докладната 

със съответните периоди. От тези лица, а именно          Д.             Г., 

Е.          С.,          А.               И.,            С.            В.        и           А.           

А., са постъпили на 7-ми и на 10 април отчети съгласно 

изискванията в техните договори. 

В отчетите са посочени всички изпълнени дейности, свързани 

с предмета на договора. Отчетите са приложени и към докладната 

записка в оригинал. 

Предлага се Централната избирателна комисия да одобри 

представените отчети и изпълнението на работата по договорите, 

след което да бъде извършено и съответното плащане по тях, като 

средствата ще бъдат осигурени по план-сметката, приета за изборите 

за народни представители на 2 април 2023 г. 

Предлагам да одобрим направеното предложение. 

Имате ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Последният ми доклад засега е с вх. № НС-02-48/11.04.2023 г. 

Получили сме от главния секретар на Народното събрание покана до 

председател, заместник-председател и секретар на Централната 

избирателна комисия да присъстваме на откриването на първото 

заседание на Четиридесет и деветото Народно събрание на 12 април 

от 10,00 ч. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви молба от ПП 

„Българската левица“ – вх. НС-10-93/10.04.203 г. С нея се иска от 

Централната избирателна комисия да издаде удостоверение на 

„Българската левица“ в кои избори е участвала за предходните пет 

години, като са описани съответните избори и под каква форма е 
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участвала партията – по-скоро в състава на кои коалиции е 

участвала. 

Колеги, по повод на подобно искане дори на същото искане 

ние изпратихме писмо на „Българската левица“ с изх. № НС-10-

65/30.03.2023 г., с което удостоверихме, че „Българската левица“ е 

регистрирана за участие в избори с решения, посочени за 2017-а, 

2019-а, отново 2019 г. на местните избори, както и през 2021 г. 

Предлагам да върнем отговор в смисъл, че вече сме издали 

подобно удостоверение, което е обективирано в писмото, което 

цитирах. Проектът на отговор е в моя папка. Моля да се запознаете с 

него. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият ми доклад е писмо с 

вх. № ЦИК-12-24/10.04.2023 г. от Обществения съвет към ЦИК, с 

което ни информират, че ще проведат редовно заседание на 11 април 

от 18,00 ч., което ще бъде онлайн на посочения адрес с дневен ред: 

обсъждане и приемане на основни теми и раздели, както и 

разпределение на работата по бъдещ анализ на Обществения съвет 

за изминалите избори и точка „Разни“. Молят за осигуряване на 

стенограф. Докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № НС-23-242/10.04.2023 г. С него ни 

предоставят доклад за настъпили отклонения относно отпечатването 

на бюлетини от машинно гласуване. 
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В действителност не ни предоставят доклад съгласно 

указанията в нашето писмо, а ни представят разпечатка от тяхната 

тикет система с регистрирани коментари и действия на техниците на 

„Сиела Норма“ АД по места. 

Поради горното предлагам да изпратим ново писмо до 

„Сиела Норма“ АД, с което да им укажем точно какъв доклад 

очакваме. Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

или предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо и от 

„Карго-партнер“ с вх. № НС-23-249, с което ни уведомяват, че в 

нашето искане за отделяне на 54 машини има седем дублирани 

номера и след махане на дублираните, остават 45. 

Действително, в изпратения списък седем номера се 

дублират, но като се извадят, остават 47 машини, а не 45. Поради 

горното предлагам да изпратим писмо на „Карго-партнер“, с което 

да им изпратим коригирания списък с 47 броя СУЕМГ, които да 

бъдат отделени на обособено място. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Докладвам още едно писмо от „Карго-

партнер“ с вх. № НС-23-248/11.04.2023 г. С него в отговор на наше 

запитване ни уведомяват, че са приели 9 380 батерии от склада, като 
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ни информират по колко батерии са подредени на всяка палета. 

Докладвам го за сведение. 

И още едно писмо от ГД „Жандармерия“ с вх. № НС-04-02-

194. С него ни уведомяват, че съгласно нашите указания са създали 

необходимата организация за допускане в склада на 7 лица от 

„Карго-партнер“ – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с коментирани в 

работна група данни за някои несъответствия или технически 

грешки, допуснати в протокол от РИК – Стара Загора, в моя папка е 

проект на писмо до колегите от Районната избирателна комисия, с 

което да изискаме от тях информация относно тези несъответствия и 

разминавания, които установихме при преглеждане на някои от 

решенията и протоколите, които са съставили колегите от Районната 

избирателна комисия. 

Моля да прочетете текста на подготвения проект и ако нямате 

допълнения или предложения за корекция, да бъде подложено на 

гласуване за изпращане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

Следващ докладчик – госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Тъй като заедно с колегата Стойчева 

работихме по преписката, тя ще се включи да помага, ако е 

необходимо. 

Колеги, връщам на доклад преписка, която ви докладвах 

преди няколко дни с няколко входящи номера – за протокола ще ги 

изчета отново: вх. №№ НС-15-466; НС-15-467; НС-11-90; НС-22-
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390; НС-20-96 и НС-20-96/1/ и НС-20-96/2/ – три преписки; НС-11-

92; НС-22-386; НС-22-387; НС-22-388; НС-22-384; НС-22-383; НС-

22-382; НС-22-374; НС-22-376; НС-22-377; НС-22-380 и НС-20-93, 

НС-22-380.  

Колеги, ако си спомняте, коментирахме, че това са преписки, 

получени в Централната избирателна комисия със сигнали-писма от 

избиратели, които твърдят различни неща. Една част се отнася до 

това, че има разминаване в протоколите, които са качени на сайта на 

Централната избирателна комисия, с резултатите от изборите и има 

някакво несъответствие.  

Друга част са сигнали, свързани с видеонаблюдението, трета 

част, нямат никакво отношение към резултата, а са твърдения за 

публикации във „Фейсбук“ или медийни изяви, които са направили 

впечатление на хората. 

От тези, които при нас би могло да се извърши някакъв 

преглед на налична информация, след като прегледахме всички 

входящи номера и приложените към тях твърдения за конкретни 

секции, с колегата Стойчева установихме, че на една много голяма 

част – да не кажа около 90% от нещата, които се сочат в тези 

сигнали, са по отношение на секции, за които Централната 

избирателна комисия вече е извършила преглед на база на анализа 

на несъответствията и на сайта на Централната избирателна комисия 

е публикувано решението в тази връзка. Решението е № 1895-

НС/06.04.2023 г. относно въвеждане данните от протоколите на 

секционните избирателни комисии и сравняването на данните им, 

въведени в РИК, и анализ на несъответствията.  

Цялата информация по отношение на тези секции е налична 

на сайта на Централната избирателна комисия. 

По отношение на тези, които касаят видеонаблюдението, 

публикации във „Фейсбук“, считам, че особено към настоящия 

момент Централната избирателна комисия няма как да вземе 

отношение или да реагира по какъвто и да било начин. Държа да 

отбележа, че на тези десетина процента, които са твърдения по 
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отношение на секции, които не са включени в анализа на 

несъответствията, с колегата Стойчева извършихме на произволен 

принцип преглед на това, което фигурира като данни при нас. Там 

всъщност не се констатират несъответствия, които е следвало да 

влязат в нашето решение за анализа. В тази връзка това мога да 

докладвам, поради което го докладвам за сведение и за запознаване. 

Ако колегата Стойчева иска да добави нещо?  

За протокола държа да отбележа, че правомощията на 

Централната избирателна комисия във връзка с отстраняване на 

несъответствията са изрично разписани в Изборния кодекс и може 

би не е зле публично да се добие култура, да има обществена 

култура по отношение на това какво може и какво не може да се 

прави след един определен момент.  

При обявени изборни резултати и при извършен анализ на 

несъответствията Централната избирателна комисия няма 

правомощия по Изборния кодекс и всяко действие, което тя 

извършва в каквато и да било посока оттук нататък, на практика би 

представлявало превишаване на правомощия и би довело до 

незаконосъобразно решение, ако се тръгне в посока взимане на 

каквото и да е решение. 

Смятам, че анализът на несъответствията успя да обхване, 

включително и частта с входящите номера, които ви изчетох, а 

процентът, който не е влязъл вътре, няма отношение към неточности 

или други неща, свързани с отчитането на действителни гласове. В 

тази връзка докладът ми е само за сведение и запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в 

допълнение на казаното от колегата Стоянова може би така 

поставените въпроси във всички тези преписки, постъпили в 

Централната избирателна комисия – една част, наречени сигнали, 

друга част – жалби, трети – без заглавие. В тях става дума за 

разминаване в данни. 

Трябва да стане ясно на всички, че тук не трябва да се 

спекулира с това дали има желание, или нежелание Централната 
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избирателна комисия да отстрани тези неточности, а трябва 

стриктно да се спазва разпоредбата на чл. 301 от Изборния кодекс – 

какво може да прави Централната избирателна комисия, а именно 

това, което каза и колегата Стоянова – анализ на несъответствията и 

съобразно ал. 4 при наличие на разлики, както и при установяване на 

фактически грешки, Централната избирателна комисия се произнася 

с решение. 

Това, което е предвидено обаче в разпоредбата на чл. 287, 

ал. 3 – когато има съществени несъответствия, тогава в районната 

избирателна комисия съвместно със секционната избирателна 

комисия може да се извършва ново преброяване на гласовете след 

приемане на протоколите на всички секционни избирателни 

комисии. Законодателят не е предвидил такива действия да се 

извършват в Централната избирателна комисия. 

С оглед на това и постъпилите при нас писма няма как да 

бъде уважено от Централната избирателна комисия постъпило 

искане за повторно преброяване на бюлетините, разбира се, това 

може да стане в рамките на едно производство евентуално по 

оспорване на изборните резултати. Но пред Централната 

избирателна комисия законът не допуска токова. 

Имате ли изказвания? Няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклад на госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-09-

117/11.04.2023 г. е постъпила докладна записка относно постъпили 

финален доклад и сертификати за удостоверяване на изпълнението 
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на Договор № 2 от 4 март 2023 г., сключен между Централната 

избирателна комисия и „Инвестор.БГ“ АД. 

Във връзка с т. 2.3 от горецитирания договор са постъпили: 

- сертификат за излъчване на реклама в националната 

телевизия Bulgaria ON AIR, заложени в медия план в Приложение 

№ 2 на договора; 

- сертификат за излъчване на реклама Bloomberg TV Bulgaria, 

заложени в медия план в Приложение № 2 на договора; 

- сертификат за излъчване на рекламни материали в сайтовете 

на Investor Мedia Group, заложени в медия план в Приложение № 3 

на договора; 

- сертификат за излъчване на радио клипове в програмата на 

национална верига Bulgaria ON AIR план – Приложение 2 на 

договора. 

- фактура в оригинал от дата 6 април 2023 г.; 

- приемо-предавателен протокол по Договор № 2 от 4 март 

2023 г. 

Извършена е проверка на предоставените сертификати, от 

която е видно, че представеният доклад и сертификатите отговарят 

на съдържанието на медия плановете и съгласно т. 2.3 от Договора 

приемането и отчитането на дейностите се извършва след 

представянето на тези сертификати за излъчванията на материалите 

от разяснителната кампания на Централната избирателна комисия. 

Във връзка с горното се предлага Централната избирателна 

комисия да приеме изпълнението по Договор № 2 от 4 март 2023 г., 

като се подпише приложеният проект на приемо-предавателен 

протокол и се изплати приложената фактура от изпълнителя за 

договорената цена в размер на 42 515,79 лв. без ДДС или 

51 018,95 лв. с ДДС. 

Моля за протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по направения доклад? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № ЦИК-09-118/11.04.2023 г. е 

постъпила докладна записка относно предоставени финален отчет и 

сертификати за удостоверяване на изпълнението на Договор № 5 от 

9 март 2023 г., сключен между Централната избирателна комисия и 

БТВ МЕДИЯ ГРУП ЕАД. 

Във връзка с чл. 6, ал. 2 от горецитирания договор са 

постъпили сертификати, удостоверяващи изпълнението на 

излъчванията на информационни клипове в програмите на bTV 

съгласно медия план в Приложение № 1 към Договор № 5 от 9 март 

2023 г.; сертификат, удостоверяващ изпълнението на публикуването 

на информационни материали/банери и видео и постигнати 

импресии на интернет сайтовете на bTV в изпълнение на медия план 

в Приложение № 2 към Договор № 5 от 6 март; приемо-предавателен 

протокол, представен въз основа на чл. 6, ал. 2 от договора и 

фактура-оригинал за излъчване на рекламни клипове в 

телевизионните канали на БТВ МЕДИЯ ГРУП ЕАД и съобщения на 

сайтовете на БТВ МЕДИЯ ГРУП ЕАД. 

Съгласно чл. 7, ал. 4 от горецитирания договор са постъпвали 

регулярни справки за излъчванията на материалите от 

разяснителната кампания на Централната избирателна комисия. 

Съгласно вече цитирания чл. 6, ал. 2 от договора плащането 

следва да се извърши срещу издадена фактура и след подписване на 

протокола за приемане на извършената работа. 

Предвид горното се предлага Централната избирателна 

комисия да приеме изпълнението на договора, да подпише 

приложения проект с приемо-предавателен протокол и да изплати 

приложената фактура от Изпълнителя за договорената сума в размер 

на 137 958,74 лв. без ДДС или 165 550,49 лв. с ДДС. 



22 

Моля за протоколно решение в този смисъл. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № НС-22-403/10.04.2023 г. е 

получено запитване от господин Х. защо е налице несъответствие 

при сумиране на хартиените и машинните резултати. 

Мисля, че малко след началото на следобедната част на 

заседанието колегата Стоянова подробно обясни на какво се дължи 

това разминаване, така че го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка има подпапка, която е „Грузия – 

посещение на грузинската ЦИК“. Докладвам вх. № НС-07-

48/07.04.2023 г. Ще трябва да го разгледаме на работно заседание, но 

с протекцията на Съвета на Европа една голяма делегация, 

многобройна по моите схващания – 9 човека, искат да посетят 

нашата ЦИК за конкретен период от време – от 4 до 6 юли, за да се 

запознаят с нашия опит в гласуване с електронни устройства и 

много други въпроси, които са обобщени в 23 точки. 

Добре е да погледнете и да обсъдим на работно заседание 

точно как трябва да реагираме. Аз нямам предложение в момента. 

Това е за запознаване. 

За сведение е и следващият вх. № НС-07-88-1 от 4 април 

2023 г. и е Въпросник за електронно гласуване. Въпросникът е 

голям, но те имат много подвъпроси, свързани с това, че на 16 юни 
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2023 г. в Страсбург ще се проведе конференция за електронното 

гласуване – докладвам го за сведение. Може да ги видите в папката 

ми от миналото заседание. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Колегата Стоянова – следващ докладчик. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в работната папка е протокол от 

работата на работната група, която се проведе днес преди обед, във 

връзка с докладна записка – вх. № ЦИК-09-113/10.04.2023 г., на 

директора на дирекция „Администрация“, която бе докладвана в 

проведеното заседание на Централната избирателна комисия на 

11 април.  

Прилагам протокола, изготвен от работната група, 

определена в заседанието от 10 април, отразена в Протокол № 352. 

Касае се за предложение на решение по отношение на представената 

справка за разходваните и разполагаеми финанси средства  по § 01-

00 към 31 март 2023 г.  

В тази връзка комисията, мотивирайки се с изложените в 

протокола мотиви, предлага на Централната избирателна комисия да 

бъде взето решение за предоставяне на допълнително 

възнаграждение съобразно определените параметри в докладната 

записка. 

Моля да се запознаете с изложеното и с мотивите, и ако 

нямате забележки, да го подложим на гласуване. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля да се запознаете с предложения проект и да изразите 

становище. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Гергана Стоянова. 
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, при извършена проверка 

установих, че по повод съставите на две общински избирателни 

комисии липсват направени предложения за попълване на съставите 

им, за които е изпратено писмо преди известно време до 

политическата сила, чиито представители са били освобождавани от 

съставите, поради което ви предлагам отново да изпратим писмо. 

В моя папка има текст, който е с проектен номер 6724 – да 

изпратим повторно писмо до политическата сила да направи своите 

предложения за попълване съставите на ОИК – Куклен, за секретар 

и член на ОИК – Разлог. 

В текста на писмото са посочени номерата на решенията, с 

които са били освободени предходно съответните член и секретар. 

Моля да подложим на гласуване изпращането на това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

Следващ докладчик – господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, постъпило е 

заявление от госпожа Лена Бориславова, избрана за народен 

представител в 24.Изборен район, което представлява заявление – 

текстът е сравнително кратък и ще го прочета: 

„Уважаеми госпожи и господа, с Решение № 1901-

НС/08.04.2023 г. Централната избирателна комисия е обявила, че в 

качеството ми на кандидат за народен представител от коалиция 

„Продължаваме промяната – Демократична България“, за 

Четиридесет и деветото Народно събрание съм избрана за народен 

представител. 
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Заявявам изричното си желание да не бъда обявявана като 

избрана за народен представител от 24 МИР – София. 

Моля на основание чл. 57, ал. 1, т. 1 от Изборния кодекс 

Централната избирателна комисия да ме заличи от списъка, обявен с 

Решение № 1898-НС/06.04.2023 г., и да не бъда обявена за избрана 

за народен представител.“ 

Във връзка с това заявление предлагам Централната 

избирателна комисия да отговори с писмо до госпожа Лена 

Бориславова със следното съдържание – отварям скоба, за да кажа, 

че текстът на писмото, както и на заявлението са качени във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 

Писмото, което предлагам е следното: Уважаема госпожо 

Бориславова, във връзка с Вашето заявление до Централната 

избирателна комисия, регистрирано с вх. № НС-11-102/11.04.2023 г., 

Ви информираме следното: 

С Решение № 1901-НС/08.04.2023 г. в „Държавен вестник“ 

(бр. 33/10.04.2023 г.) Централната избирателна комисия вече обяви 

избраните народни представители в 49-то Народно събрание. 

Съгласно Решение № 5 по дело 5/2001 г. от 22 март 2001 г. на 

Конституционния съд, четиригодишният срок по чл. 64, ал. 1 на 

Конституцията започва да тече от датата на изборите за Народно 

събрание.  

От горното следва, че ЦИК няма правомощия да вземе 

решение за освобождаването на народен представител, който вече е 

обявен за избран“. Това е писмото, което предлагам да изпратим на 

госпожа Бориславова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Единственото, с което съм съгласна 

от предложението на колегата Томов, е, че Централната избирателна 

комисия към настоящия момент вече няма правомощия да приеме 

решение – да разгледа заявлението, което е депозирано от лицето. 
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Считам посочването на конституционното решение за 

неотносимо. Може би, колега Томов, Вие от години имате теория, 

която успешно представяте по медиите, само че Централната 

избирателна комисия има друга практика – до обявяване на 240-те 

имена, ние се съобразяваме с волята на народните представители, 

които не желаят да бъдат обявени за избрани, защото считаме, че е 

налице оттегляне на съгласието като абсолютна процесуална 

предпоставка. Такава е практиката в различни мандати на 

Централната избирателна комисия и неслучайно и многократно е 

обсъждано, както и това заявление, което се чудехме в оперативен 

работен порядък – учудвам се, че в писмото се цитира това решение. 

Може би искаме да кажем и да си затвърдите теорията, че всички 

приети решения до обявяване на 240-те, както и гласувахте 

„против“, Централната избирателна комисия е приела неправилно. 

Напротив, в по-голямата си част Комисията винаги е 

гласувала „за“, доколкото се сещам, и последния път така беше. 

В действителност, прав сте с последното изречение, че 

Централната избирателна комисия към момента няма правомощия и 

няма материална компетентност да разгледа заявлението на лицето. 

Дори може би, не знам дали дължим отговор, а както правим – с 

протоколни решения решаваме дали разглеждаме, дали оставяме без 

уважение нещо, или друго предложение. 

Аз лично считам, че обвързването на това заявление с 

Решение № 1901 и във връзка с конституционното решение, ако 

идеята е да покажем колко неправилни решения сме взимали, може 

би постига целта си, но не постига целта да удовлетворим искането 

на заявителя, който в настоящия случай е подал заявление до органа, 

който към момента няма правомощия, тъй като сме изпратили 

нашето решение на Народното събрание, и оттук насетне 

Конституцията казва какво трябва да се случи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Томов, за реплика. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Само ще посоча, госпожо Ганчева, че 

аз съм се постарал да посоча двете основания, поради които ЦИК не 

би могла да удовлетвори такова искане.  

Едното е Решение № 1901, с което въпросният народен 

представител е обявен за избран, а другото – решението на 

Конституционния съд, от което следва, че мандатът на Народното 

събрание вече е започнал.  

Смятам, че, за да бъде напълно обоснована позицията, че не 

можем да вземем решение за освобождаването на този народен 

представител, трябва да се посочат и двете основания. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колега Томов, понеже споменахте 

моето име в реплика може би на моето изказване, аз не считам, че аз 

и Вие трябва да водим спор. Практиката на Централната 

избирателна комисия е ясна, още повече към момента считам, че и 

Конституцията на Република България сочи, че ЦИК не е 

компетентна да вземе каквото и да е решение и в този смисъл трябва 

да оставим заявлението без разглеждане. Може би се цели дебат. 

Той се получи, но е хубаво да се чуят гледните точки и на други 

колеги. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, аз също 

смятам, че трябва да се вземе предвид и какво точно е заявила 

госпожа Бориславова пред Централната избирателна комисия, така 

че все пак при обсъжданията да се съобрази искането какво е и дали 

към този момент може изобщо да се вземе предвид заявеното. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, аз също исках да насоча 

вниманието към заявлението, в което, в първи абзац е направена 

констатацията, че с Решение № 1901/08.04.2023 г. госпожа 

Бориславова в качеството й на кандидат за народен представител е 

обявена за избрана за народен представител. След това вече тя 

заявява изричното си желание да не бъде обявявана като избрана за 
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народен представител от съответния 24.МИР – София, и желае да 

бъде заличена от списък А, който е обявен още с Решение № 1898 от 

6 април на Централната избирателна комисия. 

Смятам, че с това съдържание заявлението трябваше да бъде 

подадено преди вземане на Решение № 1901-НС от 8 април. 

Централната избирателна комисия има практика в подобни 

случаи и за изборите на 2 октомври ние сме взели Решение № 1565 

по аналогично искане, след обявяване на списъка с поименния 

състав на 48-то Народно събрание, сме се произнесли по такова 

заявление. Като и в този случай, и в днешния случай смятам, че 

може да бъде прието това заявление като желание на госпожа 

Бориславова, независимо че е обявена за избрана за народен 

представител, да не встъпи в правомощията си и опора за това 

намирам в цитираното от колегата Томов конституционно решение 

по дело № 5/2021 г., но според мен той неправилно тълкува нормите 

и решението на Конституционния съд, а именно съдът приема, че 

конституционната уредба разграничава два отделни момента. 

Първият момент е избирането на Народното събрание по 

смисъла на чл. 64, ал. 1 от Конституцията, като този момент започва 

да тече от датата на изборите и оттогава започва да тече 

четиригодишният срок, установен от същата норма. 

Вторият отделен момент е началото на упражняване на 

пълномощията на Народното събрание. 

В този промеждутък от време госпожа Бориславова е подала 

това заявление до нас и аз смятам, че спазвайки практиката на 

Централната избирателна комисия, можем да се произнесем по това 

заявление.  

В противен случай, може би трябва да го препратим на 

Народното събрание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания има ли? 

Господин Ципов, заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, ще бъда кратък. Изправени 

сме пред абсолютно ясен казус. Имаме подадено заявление, в което 

– всъщност искам да ви обърна внимание, че е поставена дата 

10.04.223 г., а преди това има някаква друга дата, която не мога да 

определя каква е, която е била зачертана.  

Казусът е елементарен. Подадено е заявление след обявяване 

на окончателния списък на избраните народни представители и ние 

нямаме абсолютно никакво правно основание да се произнесем. 

 Правя предложение в писмото, което е подготвил господин 

Томов, да не се позоваваме нито на решение на ЦИК, нито на 

решение на Конституционния съд, а само да отговорим, че нямаме 

правомощия да вземем решението за освобождаването й като 

народен представител, който вече е обявен за избран. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: В хода на дебата, моля, колегата 

Матева да уточни като препратим на Народното събрание с какви 

цели ще препратим заявлението, за да имам яснота как примерно да 

си формирам мнението? 

РОСИЦА МАТЕВА: Колега Ганчева, аз мога да попитам по 

същия начин какви са ви мотивите да го оставим без разглеждане? 

Не съм направила такова предложение, за да го мотивирам! 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Лично обяснение. (Реплика.) Моля, 

без „ааа“ извън микрофон. 

Слушах внимателно изказването Ви, колега Матева! Понеже 

казахте: „… ако не се произнесем, евентуално да го препратим на 

Народното събрание“. Слушайки, за да си формирам и аз мнение в 

друга посока, както аз в изказването си казах, че би следвало да го 

оставим без разглеждане, в тази посока Ви помолих да развиете 

мисълта си, защото не разбрах. Очевидно, не искате, така че 

отказвам се. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, дотук има 

постъпили две предложения. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Аз също оттеглям своето 

предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Вече 

предложението е само едно. Второто беше на колегата Ципов, което 

току-що беше оттеглено. 

Други предложения не са правени. Колегите, които се 

изказаха, си изказаха становището. 

Има ли още изказвания, или предложения? 

Аз правя предложение: от проекта на колегата Томов 

изречение второ да отпадне, а третото изречение да бъде, че 

Централната избирателна комисия няма правомощия да вземе 

решение. 

Колеги, моето предложение за изменение на проекта на 

колегата Томов е: във връзка с Вашето заявление със съответния 

входящ номер, което приложено Ви връщаме, тъй като с Решение 

№ 1901-НС от 8 април сте обявена за народен представител, … Само 

в този смисъл да бъде върнато заявлението. 

Колеги, за да има яснота отново ще повторя предложението 

за редакция в проекта на колегата Томов: приложено връщаме Ви 

заявление със съответния входящ номер, тъй като с Решение № 1901 

от 8 април 2023 г., обявено в „Държавен вестник“ – посочваме 

номера – сте обявена за избрана за народен представител. 

Имате ли други изказвания и предложения? 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Мога да приема тази редакция, но 

тогава да не цитираме и Решение № 1901, ако обичате, още повече 

че тя го цитира в писмото си. (Реплика от Росица Матева.) 

На основание това, че е обявена за избрана за народен 

представител без да посочваме решението. Казвам как съм съгласен. 

Ако не, ще гласуваме. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Аз направих своето и ще го подложа на гласуване, като 

предложение за изменение. Ако предложението ми не събере 

необходимото мнозинство, ще подложа на гласуване проекта на 

докладчика. (Реплики.) 

Няма други предложения. 

Колеги, подлагам на гласуване, първо, направеното от мен 

предложение за изменение на предложението на докладчика – да 

върнем на госпожа Бориславова заявлението, тъй като с нашето 

Решение № 1901, прието на 8 април, обнародвано в „Държавен 

вестник“, тя е обявена за избрана за народен представител. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 6 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева); против – 6 (Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Цветозар 

Томов). 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Гласувах „против“, защото считам, 

че съобразно законодателството на Република България и 

Конституцията, Централната избирателна комисия не трябваше да 

разглежда заявлението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Сега подлагам на 

гласуване предложението на господин Томов. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 2 (Любомир Георгиев и 

Цветозар Томов); против – 10 (Гергана Стоянова, Димитър 

Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Силвия Стойчева). 

Колеги, и двете предложения не събраха необходимото 

мнозинство, така че заявлението остава, очевидно, за сведение. 
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Продължаваме с точка четвърта: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, получили сме искане 

от ОИК – Иваново, за проведено заседание на 4 април  2023 г., на 

което са присъствали председател, заместник-председател, секретар 

и 7 членове, на което са освободили член на Общинския съвет в 

общината, прекратили са правомощията на председателя на 

Общинския съвет. По преписката има счетоводна справка, съответно 

и контролен лист. 

Предлагам да изплатим на колегите от ОИК – Иваново, с 

осигурителните вноски 550,62 лв. за проведеното заседание. 

Предлагам да гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с пета точка: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, докладвам някои от докладите, свързани с медийни 

пакети. Те вече са в искане за изплащане на изпълнени договори. 

Всичките се намират в подпапка „Искания“. 

Първият доклад е по договор с вх. № НС-24-19/05.03.2023 г., 

който сме одобрили на 6 март, и е сключен между Институт за 

Българска Директна Демокрация. 
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Представили са ни фактура, протокол, описание на това, 

което е изпълнено по договора. 

Стойността на фактурата е 39 895.80 лв. Входящият номер на 

искането е НС-24-143 от 4 април 2023 г. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-144/06.04.2023 г. ни 

е представена фактура по Договор с вх. № НС-24-69/10.03.2023 г. 

между ПП КОД и Фактор.БГ. 

Стойността на фактурата е 500 лв. Имаме приемо-

предавателен протокол, както и физически носители, доказващи 

изпълнение на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането фактурата, която е 

представена. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващото искане, което 

докладвам, е постъпило с вх. № НС-24-150 по договор НС-24-

130/22.03.2023 г. Представен ни е от Телевизия „Евроком“, която е 

сключила договор с коалиция „ВЪН от ЕС и НАТО“. 

Стойността на договора е 7 638 лв. с ДДС 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура, тъй като са налични всички доказателства, че договорът е 

изпълнен. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-173 е постъпило 

искане отново от Телевизия „Евроком“, която ни е представила 

фактура на стойност 4 800 лв. с ДДС по договор, който тя е 

сключила с политическа коалиция ЗАЕДНО. 

Представени са всички необходими документи, включително 

приемо-предавателни протоколи, записи, доказващи изпълнение на 

задълженията по договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-146/06.04.2023 г. е 

постъпило искане отново от Телевизия „Евроком“ за изплащане на 

фактура на стойност 24 990 лв. с ДДС по договор с вх. № НС-24-

46/07.03.2023 г. 

Представени са необходимите доказателства, че договорът е 

изпълнен, както и приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 
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Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, още едно искане и 

представена фактура от Телевизия „Евроком“. Този път е по договор 

НС-24-45/07.03.2023 г. Договорът е сключен с коалиция „ВЪН от ЕС 

и НАТО“. 

Стойността на фактурата е 20 160 лв. с ДДС. Имаме 

представени сертификати, материални носители, приемо-

предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-145 е постъпило 

искане отново от Телевизия „Евроком“, която ни е представила 

фактура на стойност 39 936 лв. с ДДС.  

Фактурата е за изпълнение на договор НС-24-21 между 

телевизията и „Български национален съюз – Нова демокрация“. 

Имаме всички необходими документи, доказващи изпълнението на 

договора, медиен план, сертификати за неговото изпълнение. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-155 ни е 

представена фактура от Телевизия „Евроком“, този път по договор 

НС-24-97. Договорът е сключен между телевизията и ПП НДСВ. 

Имаме всички надлежни документи, доказващи изпълнението 

на договора, както и материални носители, удостоверяващи това, 

приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата за 

извършена услуга на стойност 2 400 лв. с ДДС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Последният за днес договор отново 

е от Телевизия „Евроком“ с вх. № НС-24-148. Фактурата, която ни е 

представена, е на стойност 9 240 лв. Тя е по договор НС-24-82, 

сключен между телевизията и ПП „Истината и само истината“. 

Имаме необходимите документи – протоколи, материален 

носител, доказващ изпълнението на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Последното за днес искане е с вх. 

№ НС-24-147 отново от Телевизия „Евроком“ по договора й с ПП 

„Истината и само истината“. Номерът на договора е НС-24-20. 

Имаме необходимите документи. Стойността на фактурата е 

9 120 лв. с ДДС. Имаме сертификатите, протоколите. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 



37 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Колеги, връщам в точка трета. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

наше писмо днес в 14,00 ч. Министерството на електронното 

управление ни предаде 9 броя ТУМГ, използвани за удостоверяване 

на съответствието и 4 броя батерии. 

Приемо-предавателният протокол е с вх. № НС-04-92-1. 

Получили сме и 4 броя ТУМГ от Българския институт по 

метрология. 

Приемо-предавателният протокол не е подписан от страна на 

Централната избирателна комисия. 

Предлагам да вземем протоколно решение протоколът да се 

подпише от Войнов, Димитров и Георгиев. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ:  В писмото искахме и хартия. Има ли 

хартия? Няма хартия! 

И в протокола да се напише дали има предадена хартия 

заедно с ролките или няма. 

Правя го като предложение. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Да, в протокола е записано, че няма 

предадена хартия от ролките. При въпрос защо не са посочили 

хартията, ми беше отговорено, че била изразходвана по време на 

опитите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Докладвам писмо с вх. № НС-20-

100/10.04.2023 г. Писмото е от            Й.           Г., която поставя 

няколко въпроса, свързани с разминаванията на числови данни в 

протоколи на СИК.  

В такива случаи, когато има разпечатани празни или непълни 

бюлетини от машинното гласуване, а гласът е записан в машината, 

се получават разминавания в гласовете. Такива случаи сме 

коментирали и те ще влязат в анализа. Докладвам това писмо за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други доклади? 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за утре, 

12 април 2023 г., от 14,30 ч. 

Колеги, тъй като ми се налага утре и на следващия ден да 

отсъствам, определям господин Войнов да ме замества за това 

време. Благодаря. 

(Закрито в 17,00 ч.) 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Димитър Димитров 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


